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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

TÜRKİYE EKONOMİSİNE 
GÜVEN GÖSTERGESİ

50.7 MİLYAR DOLARLIK ANLAŞMA 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , BAE ile enerji, ulaştırma, altyapı, lojistik, 
e-ticaret, finans, sağlık, gıda, turizm, emlak, inşaat, savunma sanayii, yapay 
zeka ve ileri teknolojiler gibi alanlarda büyük anlaşmalar imzalandı. 50.7 
milyar dolar tutarında devasa ölçekli bir anlaşma yaptık” diyen Erdoğan, “Tüm 
bu anlaşmalar maddi karşılıklarının ötesinde Körfez ülkelerinin Türkiye’nin 
ekonomisine, sanayisine güvenlerinin göstergesidir” ifadelerini kullandı.

AK Parti İstanbul  
İl Başkanlığımız  

“Yeniden İstanbul” sloganıyla 
yerel seçimler için saha 
çalışmalarını başlattı. YENİDEN İSTANBUL



OSMAN NURİ  KABAKTEPE
A K  P A R T İ  İ S T A N B U L  İ L  B A Ş K A N I

BAKİ KALAN BU KUBBEDE…
     

Biz Başkanımız Erdoğan’la 
inandığımız yolda ve yeni hedeflere 

yürümeye devam edeceğiz. Boş 
laf değil güzellikler üreterek… 

Nefreti değil sevgiyi, öfkeleri değil 
sevinçleri çoğaltarak… Ve bu milletin 
gönlünde bir yer, duasında bir cümle 
olmayı her zaman en güzel makam, 

en büyük mazhariyet sayarak… 
Biliyor ve inanıyoruz ki; Baki kalan 
bu kubbede bir hoş bir sadâ imiş!
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan geçtiğimiz hafta 
yaptığı ziyaretler, görüşmeler ve 
anlaşmalarla körfez bölgesine adeta 

çıkartma yaptı.
Dünyada yeni oluşan güç dengeleriyle 

uyum içinde ve bölgesel siyasi-ekonomik 
pozisyonların gerektirdiği bir zamanlamayla 
oldu bunlar.

Türkiye Doğu Akdeniz havzasında siyasi ve 
ekonomik bir aktör olarak etkinliğini artırırken, 
Ortadoğu’nun en önemli 3 ülkesi olan Suudi 
Arabistan, Katar ve Birleşik Arap Emirlikleri ile 
yeni ve daha kapsamlı işbirliği zeminleri tesis 
ederek bölgeyi yeniden şekillendirmede ciddi 
adımlar attı.

Dünyayı kendi küçük ve dar ideolojik 
pencerelerinden ibaret sananlar, her zaman 
olduğu gibi bu tarihi adımları da “Erdoğan para 
aramaya gitti” diyerek sığ ve ucuz bir yaklaşımla 
kendi kapasiteleri hacmine sıkıştırmaya 
çalışsalar da, küresel koşullar ve zamanlama 
itibarıyla tam da olması gereken oldu.

Son dönemlerde küresel kapışmaların 
etkileriyle ABD, AB ve Rusya, Ortadoğu’dan 
ziyade Asya Pasifik’e önemli ölçüde güç 
kaydırdılar ve bölgede her anlamda ciddi bir 
boşluk, belirsizlik ve arayış ortamı hâsıl oldu.

Bu boşluğu doldurmada Türkiye kadar 
siyasi, ekonomik ve kültürel anlamda tarihsel 
derinliği ve gücü olan bir başka ülke veya milli 
güç yok.

Buna hiç kuşkusuz ilişkilere kardeşlik, 
adalet, hakkaniyet, birlikte kazanma, barış 
ve karşılıklı güven gibi Türkiye’nin dış 
siyasetine egemen ahlaki ve ilkeli tutumun 
bölge halklarında oluşturduğu sevgi, sempati 
ve hoşnutluğum manevi parametrelerini de 
eklemek gerekir.

(Örneğin, Katar’a başta gıda olmak 
üzere küresel çapta bir ambargo ve abluka 

uygulanırken yanlarında olan ve ablukayı yaran 
tek ülke Türkiye’ydi.)

Bu durum elbette ülkemiz açısından büyük 
bir fırsata işaret etmekteydi ve Türkiye bunu 
ıskalayamazdı.

Haliyle yatırım, teknoloji ihracı, finansal 
boyut ve siyasi ilişkiler kapsamlı bu ziyaretlerin 
hem ülkemiz hem bölgemiz, hem de bunları 
aşacak bir coğrafi zeminde önemli gelişmeleri 
tetikleyip önemli neticeler doğuracağını 
söyleyebiliriz.

Başkanımız Erdoğan, sadece günü 
kurtarmaya dönük değil, yarınlarımızı daha 
güzel bir çizgide tahkim ve takviye edip 
Türkiye yüzyılını inşa edecek bir vizyonla 
yönetiyor ülkeyi.

Varsın birileri de kendi sığ gündemleriyle 
oyalanıp sadece günü veya kişisel ikballerini 
öncelleyen çırpınışlarına devam etsinler.

Ediyorlar da zaten.
Gün geçmiyor ki yeni bir “kaset olayı”na 

şahit olmayalım.
Düne kadar Türkiye’yi her anlamda 

şahlandıracaklarını ve bunu da Kılıçdaroğlu’nun 

Cumhurbaşkanlığıyla başaracaklarını 
söyleyenlerin, şimdilerde birbirlerine karşı 
verdikleri kavgalar… Birbirlerine yönelttikleri 
ithamlar ve uyguladıkları taktikler… Seçim öncesi 
kapalı kapılar arkasında gerçekleşmiş ama 
şimdilerde ifşa olmuş gizemli mutabakatlar… Bir 
yanda gizli toplantı yapanların yaptıklarını etik 
bulmadığını söyleyenler, bir yanda “Ne var ki 
bunda? Çay kahve içtik” diyerek yaptığına sahip 
çıkma “duruş”undan bile yoksun olanlar… 

Tüm bu sahneler, “siyasetin ibretlik 
vesikaları” olarak yazılıyor milletimizin 
hafızasına.

Düne kadar 6+’lı yuvarlak masayı yere göğe 
koyamayanlar, şimdilerde bambaşka sözler 
söylüyorlar.

İçlerinde pişmanlığını dile getirenler de var, 
“Erdoğan kesinlikle Kılıçdaroğlu’ndan daha 
demokrat bir lider, bunu bugünlerde bir kere 
daha görüyoruz” deyip günah çıkaranlar da!

Ortalık yine toz duman… Varsın olsun!
Biz inandığımız yolda, inandığımız ilkelerle, 

ahlak, erdem ve fazileti mihenk sayarak 
ve milletimizi her zaman merkeze alarak, 
Başkanımız Erdoğan’la “eser ve hizmet 
siyaseti” ekseninde yeni hedeflere yürümeye 
devam edeceğiz.

Boş laf değil güzellikler üreterek… 
Nefreti değil sevgiyi, öfkeleri değil sevinçleri 
çoğaltarak, ötekileştirmeyi değil 85 
milyonu “Biz birlikte Türkiyeyiz” ruhuyla 
kucaklayarak…

Her zaman “önce vatan önce millet” 
diyerek…

Ve bu milletin gönlünde bir yer, duasında 
bir cümle olmayı her zaman en güzel makam, 
en büyük mazhariyet sayarak…

Çünkü bir şuur seviyesinde biliyor ve 
inanıyoruz ki;

Baki kalan bu kubbede bir hoş bir sadâ 
imiş!
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AK PARTİ İSTANBUL KADIN 
KOLLARI BAŞKANLIĞI’NDA 
BAYRAK DEĞİŞİMİ

AK Parti 
İstanbul 
Kadın Kolları 
Başkanlığı’na 
Saliha Demirer 
atandı. 
Demirer, 
bugün İl 
Başkanlığı’nda 
yapılan devir 
teslim töreni 
ile görevi 
Rabia İlhan’dan 
teslim aldı.
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KABAKTEPE:  
“KADIN KOLLARIMIZ, 
TEŞKİLATIMIZIN  
EN ÖNEMLİ PARÇASI”
İl Başkanımız Osman Nuri Kabaktepe 
de yaptığı açıklamada, “Kadın Kolları 
İl Başkanlığı görevinde çalışkanlığına, 
azmine ve fedakarlıklarına yakından 
şahit olduğum Sayın Rabia İlhan 
Hanımefendi’ye emekleri ve 
çalışmaları için teşekkür ederim. İl 
Kadın Kolları Başkanlığı’mıza atanan 
Saliha Demirer’e başarılar dilerim. 
Kadın kollarımız ilk günkü heyecanla 
teşkilatımızın en önemli parçası 
olmaya devam edecek.” dedi.

AK Parti İstanbul Kadın Kolları 
Başkanlığı’nda bayrak değişimi 
yapıldı. AK Parti Genel Merkez 
Kadın Kolları Başkanı Ayşe Keşir, 

İstanbul Kadın Kolları Başkanlığı’na Saliha 
Demirer’in atandığını duyurdu.

Demirer, mazbatasını Ayşe Keşir’in 
elinden aldı. Konuya ilişkin sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada ise 
Keşir şunları söyledi, “İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha Demirer’in mazbatasını 
teslim ettik. Kendisine görevinde başarılar 
diliyorum. 28. dönem milletvekili olarak 
İstanbul’umuza hizmet edecek olan 
önceki dönem başkanımız Rabia İlhan’a 
emekleri için teşekkür ediyorum.”

DEVİR TESLİM 
GERÇEKLEŞTİ

Atamanın ardından Sütlüce’deki AK 
Parti İstanbul İl Başkanlığı’nda bugün 
devir teslim gerçekleştirildi. İstanbul 
Milletvekili ve önceki dönem İstanbul 
Kadın Kolları Başkanı Rabia İlhan, 
Demirer’e yeni görevinde üstün başarılar 
temennilerini paylaşırken Demirer de 
bugüne kadar verdikleri emekten ötürü 
tebrik ve teşekkürlerini iletti. 
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YENİDEN İSTANBUL
AK Parti İstanbul İl Başkanlığımız “Yeniden İstanbul” sloganıyla yerel seçimler için saha 

çalışmalarını başlattı. Hem partimizin var olan belediyelerinin daha güçlü oy oranıyla 
kazanılması hem de İstanbul Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere farklı partilerdeki 

belediyelerin AK Partimiz tarafından kazanılması için Yeniden İstanbul diyerek 
çalışmalarımız başlatıldı. Bu kapsamda İstanbul Milletvekillerimiz İstanbul’umuzun tüm 

ilçelerinde sahaya inerek her alanda vatandaşlarımızla buluşuyor.

CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel İstoç 
esnafını ziyaret etti. 
Bağcılar Belediyemizin 
Çocuk Şenlikleri etkinliğine 
katılım sağlayan ve yaz 
okulu ziyareti yapan 
Yüksel hane ziyaretleri de 
gerçekleştirdi.

Bağcılar

HALİS DALKILIÇ
İstanbul Milletvekilimiz Halis Dalkılıç, sokaklarda vatandaşlarla bir 
araya gelip hasbihalde bulundu ve ilçe esnafımızı ziyaret etti.
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NİLHAN AYAN
İstanbul Milletvekilimiz Nilhan 
Ayan, Kadın ve Aile Kültür Sanat 
Merkezi ve Yeşilay Şube’sini ziyaret 
etti. Ayana, Bağcılar Meydanda 
Belediyemizin gençler için 
hazırladığı etkinliklere de katıldı.

ŞENGÜL KARSLI
İstanbul Milletvekilimiz 
Şengül Karslı, 
gençlerle kafe, park 
ziyaretlerinde bulundu. 
Bağcılar Belediyemizin 
gençler için hazırladığı 
etkinlerde, gençlerle bir 
araya geldi. Karslı, İstoç 
esnafı da ziyaret etti.



YÜCEL ARZEN 
HACIOĞULLARI
İstanbul Milletvekilimiz 
Yücel Arzen Hacıoğluları, 
Bağcılar Meydan’da 
gençlerle buluştu ve 
burada mini bir konser 
gerçekleştirdi. Arzen, 
gençlere; “Vuslat Yakın 
İstanbul!” diyerek 
seçim çalışmalarımızın 
başladığını dile getirdi.
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YILDIZ KONAL SÜSLÜ
İstanbul Milletvekilimiz Yıldız Konal Süslü, Tuğba Yaz Okulu (kuran kursu) 
ziyaret ederek öğrencilere başarılar diledi. Süslü, ardından hane ziyaretleri 
ve işyeri ziyaretleri gerçekleştirdi.
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SÜLEYMAN  
SOYLU
Eski İçişleri Bakanımız, 
İstanbul Milletvekilimiz 
Süleyman Soylu 
Bayrampaşa ilçemizde 
hane ziyaretleri yaptı. 
Komşularımızla hasbihal 
eden Bakanımız Soylu 
talep ve önerilerini dinledi.

ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz 
Adem Yıldırım, 
Bayrampaşa’da ilçe 
esnafımızla bir araya 
gelerek taleplerini, 
beklentilerini dinledi.

Bayrampaşa
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HALİT YEREBAKAN
İstanbul Milletvekilimiz Halit Yerebakan, 
Bayrampaşa’da gençlerle buluştu. Yerebakan, 
Gençlerin enerjisine, umuduna ve neşelerine 
ortak oldu.

İSMAİL EMRAH 
KARAYEL
İstanbul Milletvekilimiz 
İsmail Emrah Karayel, 
ilçe esnafımızı ve 
komşularımızı ziyaret 
ederek kendileriyle 
hasbihalde bulundu.
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SEVAN 
SIVACIOĞLU 
İstanbul Milletvekilimiz 
Sevan Sıvacıoğlu, 
Bayrampaşa ilçemizde 
bulunan sağlık 
kuruluşlarını ziyaret etti. 
Sağlık çalışanlarımız 
ile değerlendirmelerde 
bulundu.

SENA NUR 
ÇELİK
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Sena Nur Çelik 
Bayrampaşa Hal 
Derneği ve hal 
esnafıyla bir araya 
geldi. Hal esnafının 
taleplerini dinleyen 
Çelik kendilerine 
hayırlı ve bol kazanç 
dileklerinde bulundu.
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AZMİ EKİNCİ
İstanbul Milletvekilimiz Azmi Ekinci, ilçe esnafımızla 
ve vatandaşlarımızla bir araya gelerek hasbihalde 
bulundu. 

BEHİYE EKER
İstanbul Milletvekilimiz Behiye Eker, Sancaktepe’de 
bulunan Sancaktepe Belediye Spor, Samandıra Spor 
Kulübü bünyesindeki sporcularımızı, hocalarımızı ve 
kıymetli yöneticilerini ziyaret etti. Hayalleri uğruna ter 
döken her bir sporcumuza başarılar diledi.

Sancaktepe
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HULUSİ  
ŞENTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz 
Hulusi Şentürk Sancaktepe 
ilçemizde hane ziyaretleri 
yaptı. Bölge esnafımızı 
da ziyaret eden Şentürk 
esnafımıza hayırlı işler 
diledi.

İSMAİL ERDEM
İstanbul 
Milletvekilimiz İsmail 
Erdem, dernek 
ziyaretleri, esnaf 
ziyaretleri ve cami 
cemaati ziyaretlerinde 
vatandaşlarla bir 
araya gelerek 
“Yeniden İstanbul” 
dedi.
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MÜŞERREF PERVİN TUBA DURGUT
İstanbul Milletvekilimiz Müşerref Pervin Tuba Durgut, parklarda oturan 
vatandaşlarımızın hatırını sordu. Prof. Dr. Necmettin Erbakan Külliyesi’nde 
gençlerle ve komşularımızla buluştu.

SERKAN BAYRAM
İstanbul Milletvekilimiz Serkan Bayram, ev ziyaretleri, 
esnaf ziyaretleri, kütüphane ve cami cemaati 
ziyaretlerinde bulundu. 



TUĞBA IŞIK 
ERCAN
İstanbul Milletvekilimiz 
Tuğba Işık Ercan, 
ilçemizdeki kreş, spor 
salonu ve kültür sanat 
evleri ziyaretinde 
bulundu.

YAHYA ÇELİK
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Yahya Çelik; 
Sancaktepe’de 
bulunan değerli 
hemşehri 
derneklerimizi 
ziyaret etti. 
Çelik, dernek 
yöneticilerimizle bir 
araya geldi.
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MİLLETVEKİLLERİMİZLE  
BİRLİKTE SAHADAYIZ” 
AK Parti İstanbul İl Başkanlığımız Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin ardından ara vermeden 
Yeniden İstanbul diyerek sokak sokak vatandaşlarımızla bir araya geliyor. İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram ve İl Siyasi ve Hukuki İşler Komisyonu Üyelerimiz İlçelerimizde yapılan saha 
çalışmalarına Milletvekillerimizle beraber katılarak İlçe sakinlerimizle buluştu.

SANCAKTEPE Milletvekillerimiz ile adım adım, sokak 
sokak dolaşarak, gücümüzü aldığımız aziz milletimizin 
gönüllerine dokunmaya devam ediyoruz.

BAYRAMPAŞA İlk günden beri milletimizden başka bir güç tanımıyor, milletimizle yol 
yürüyor, milletimizin çizmiş olduğu çerçevede çalışmalarımızı şekillendiriyoruz. Milletvekillerimiz, 
Belediye Başkanımız ve tüm teşkilatlarımız ile sahadayız



BAĞCILAR Geleceğin Türkiye’si miniklerimiz ve 
gençlerimizin gözlerindeki samimiyetin, yüreklerindeki inancın 
eseri olacaktır. Birileri masa başında gizli hesaplar ve karmaşık 
planlar içerisinde olsun, bizler eser ve hizmet siyaseti ile milletimizin 
geleceği için üretmeye devam edeceğiz. 
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SANDIK BİZE EMANETTİ!

İl Seçim İşleri Başkanımız Av. Muammer Birdal, 
Cumhurbaşkanlığı ve 28. Dönem Milletvekili Genel Seçimlerinde 
Sultangazi ve Ümraniye ilçelerimizde görev yapan sandık kurulu 
üyelerimizi ev ve işyerlerinde ziyaret etti.
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Sandıkları emanet bilerek görevinin 
başından ayrılmayan sandık kurulu 
üyelerimizi evlerinde ziyaret ederek İl 
Başkanımız Sn. Osman Nuri Kabaktepe’nin 
selam ve teşekkürlerini ilettik. 

İl Seçim İşleri Başkanımız Av. Muammer Birdal, 
ziyarette bulunduğu sandık kurulu üyelerimize, bu 
kıymetli sorumluluğun gereği olarak görev yerlerini ne 
pahasına olursa olsun terk etmedikleri için Teşekkür 
Belgelerini takdim etti.
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İl Sosyal Politikalar Başkanlığı 
Spor Komisyonumuzun İlçe Spor 
Komisyonu Başkanları toplantıları 
bölge bölge gerçekleştirildi.  

1. bölge spor komisyonu başkanları 
toplantısı Üsküdar ve 2. ve 3. Bölge spor 
komisyonu başkanları toplantısı Zeytinburnu 
ilçemiz yapıldı. İl Spor Komisyonu 

Başkanımız Mehmet Serhat Karadağ’ın riyasetinde 
yapılan toplantılarda ilçelerimizde yapılacak olan 
sportif çalışmalar ile ilgili istişarelerde bulunuldu.

Adalar İlçe Başkanlığımız hafızlık icazetini 
alan çocuklarımızın heyecanına ortak olduk.

Heybeliada Erkek Kuran Kursunda 2016 yılından bu  
yana hafızlığını ikmal eden  36 öğrenciden 22 öğrenci 
için Heybeliada Camiinde düzenlenen toplu icazet 
töreni gerçekleştirildi.

İLÇE SPOR KOMİSYONU 
BAŞKANLARI TOPLANTILARI

ÇOCUKLARIMIZIN HEYECANINA ORTAK OLDUK
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SPOR BAHANE 
DOSTLUK ŞAHANE

Fatih İlçe Sosyal Politikalar Başkanlığı Spor Komisyonumuz 
tarafından ilçe yönetim kurulu üyelerimiz ve mahalle 
başkanlarımızın katılımlarıyla futbol turnuvası organize 
edildi. Fatih İlçe Başkanımız Yakup Yaşa ‘nın katılımlarıyla 

keyifli geçen maçlar neşeli anlara sahne oldu. Ayrıca şöhretler 
karması maçı da ayrı bir renk kattı.
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ŞEHİT YAKINI VE  
GAZİ ZİYARETLERİMİZ 
ARALIKSIZ  
DEVAM EDİYOR!

İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığı Şehit yakınları, 
Gaziler ve Yetimler hane 
ziyaretlerine devam ediyor.



15 Temmuz Milli Birlik ve 
Demokrasi haftası sonrasında aziz 
şehitlerimizin kıymetli yakınları ve 
Gazilerimize ilçelerimizde ziyaretler 

ve çeşitli programlar gerçekleştirildi.
İlçelerimizde bulunan tüm Şehit 

yakınlarınızı ve Gazilerimizi ayırt etmeksizin 
bir araya geliyoruz. Bu anlamlı ziyaretlerde 
Kıbrıs ve Kore Savaşlarının kahraman muharip 
Gazilerimizin hayır dualarını alıyoruz.

Hane ziyaretlerinin yanı sıra kabristan 
ziyaretleri, mevlit programları ilçe Şehit 
yakınları, Gaziler ve Yetimler Komisyonu 
Başkanlarımız tarafından organize edildi.

Vatanımızın bekası için canını siper eden  
aziz şehitlerimizin ailelerine ve kahraman 
Gazilerimize ilçelerimizde ziyaretler devam 
edecek.
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Türkiye Cumhuriyeti ile Suudi 
Arabistan Krallığı arasında, doğrudan 
yatırım, savunma sanayii, enerji, 
savunma ve iletişim alanlarında 
anlaşma imzalandı.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ve 
Suudi Arabistan Veliaht Prensi Muhammed 
Bin Selman başkanlığındaki heyetler arası 
görüşmelerin ardından anlaşmalara imza atıldı.

Türkiye Cumhuriyeti ile Suudi Arabistan Krallığı 
arasında Doğrudan Yatırımın Teşvik Edilmesi Alanında 
İşbirliğine İlişkin Mutabakat Zaptı, Cumhurbaşkanlığı 
Yatırım Ofisi Başkanı Burak Dağlıoğlu ile Suudi Arabistan 
Yatırım Bakanı Khalid Al-Falih tarafından imzalandı.

Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı ile Suudi Arabistan Krallığı Enformasyon 
Bakanlığı Arasında İletişim Alanında İşbirliğine İlişkin 
Mutabakat Zaptına, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı 
Fahrettin Altun ile Suudi Arabistan Medya Bakanı 
Salman bin Yusuf Al-Dawsari imza attı.

Türkiye Cumhuriyeti Milli Savunma Bakanlığı ile Suudi 
Arabistan Krallığı Savunma Bakanlığı Arasında İşbirliğine 
İlişkin Uygulama Planı, Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler 
ile Suudi Arabistan Savunma Bakanı Prens Halid bin 
Selman Al-Suud tarafından imzalandı.

TÜRKİYE 
İLE SUUDİ 
ARABİSTAN 
ARASINDA  
5 YENİ 
ANLAŞMA 
İMZALANDI
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Türkiye Cumhuriyeti Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı 
ile Suudi Arabistan Krallığı Enerji Bakanlığı arasındaki Enerji 
Alanında Mutabakat Zaptı, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Alparslan Bayraktar ile Suudi Arabistan Enerji Bakanı Prens 
Abdulaziz bin Salman Al-Suud tarafından imzalandı.

Suudi Arabistan Savunma Bakanlığı ile Baykar Arasında 
İşbirliği Sözleşmesi’nde Baykar Genel Müdürü Haluk 
Bayraktar ve Suudi Arabistan Savunma Bakan Yardımcısı 
Halid Bin Hüseyin El Bayari’nin imzaları yer aldı.

Suudi Arabistan Savunma 
Bakanı Prens Halid bin Selman, 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ziyaretinde imzalanan 
anlaşma kapsamında Suudi 
Arabistan’ın Türkiye’den İHA satın 
alacağını açıkladı.
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, dün Körfez turunun 
ilk ayağı olan Suudi Arabistan’ın 
Cidde kentini ziyaret etti. 
Erdoğan, ziyareti çerçevesinde 
Veliaht Prens Muhammed bin 
Selman ile ikili ve heyetler arası 
görüşmeler gerçekleştirdi. 
Heyetler arası görüşmelerin 
ardından iki ülke arasında 
doğrudan yatırım, sanayii, enerji, 
savunma ve iletişim alanlarında 5 
anlaşma imzalandı.
Suudi Arabistan Savunma Bakanı 
Prens Halid bin Selman, Baykar 
ile Suudi Arabistan Savunma 
Bakanlığı arasında imzalanan İş 
Birliği Sözleşmesi’nin detaylarını 
açıkladı. Selman sosyal medya 

hesabından yaptığı açıklamada, 
“Türkiye Milli Savunma Bakanı 
Sayın Yaşar Güler ile iki dost ülke 
arasındaki askeri ve savunma iş 
birliği çabaları kapsamında bir 
savunma iş birliği planı imzaladık” 
dedi. Suudi Arabistan’ın 
savunma ve üretim kapasitesini 
güçlendirmek amacıyla bakanlık 
ve Baykar şirketi arasında 2 satın 
alma anlaşması imzalandıklarını 
belirten Selman, bu kapsamda 
ülkesinin Türkiye’den İHA satın 
alacağını duyurdu.
Baykar Genel Müdürü Haluk 
Bayraktar da yaptığı açıklamada, 
“Suudi Arabistan Savunma 
Bakanlığı ile Bayraktar AKINCI 
TİHA ihracatı ve iş birliği 
sözleşmesi imzaladık. Türkiye 
Cumhuriyeti tarihinin en büyük 
savunma ve havacılık ihracatı 
sözleşmesi hayırlı ve uğurlu 
olsun” ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan  Suudi Arabistan 
Veliaht Prensi Selman’a Togg hediye etti
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Suudi Arabistan 
Veliaht Prensi Muhammed Bin Selman’a Türkiye’nin ilk yerli 
otomobili Togg’u hediye etti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan  ve 
Veliaht Prens Selman Al Salam Sarayı’ndaki baş başa ve heyetler 
arası görüşmelere başkanlık etti. Görüşmelerin ardından 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Veliaht Prens Selman’a Pamukkale 
beyazı renkteki Togg’u hediye etti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan  
ve Veliaht Prens Selman, Al Salam Sarayı’nın avlusunda bir 
süre Togg’u inceledi. Erdoğan, oteline Veliaht Prens Selman’ın 
kullandığı Togg ile geldi.

Suudi Arabistan Türkiye’den İHA satın alacak
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Başkan Recep Tayyip 
Erdoğan’ın resmi temaslarda 
bulunmak üzere geldiği 
Katar’da Türkiye ile 

Katar arasında diplomatik ilişkilerin 
kurulmasının 50’nci yıldönümü 
münasebetiyle ortak bildiri imzalandı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan ile Katar 
Emiri Şeyh Tamim bin Hamad Al Thani 
arasındaki heyetlerarası görüşmenin 
başında imzalanan bildiriye Türkiye 
adına Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, 
Katar adına ise Katar Başbakanı ve 
Dışişleri Bakanı Ekselansları Şeyh 
Muhammed bin Abdulrahman bin 
Jassim Al Thani imza attı.Bildiride, 
“2023 yılında Türkiye Cumhuriyeti 
ile Katar Devleti arasında diplomatik 

ilişkilerin kurulmasının 50. yıldönümünü 
kutlamaktan mutluluk duyuyoruz. 
Türkiye-Katar ilişkileri, kurulduğu 
1973 yılından itibaren stratejik ortaklık 
aşamasına gelene kadar niteliksel bir 
dönüşüm geçirmiştir. İki kardeş ülke 
arasındaki mevcut işbirliği, Türkiye 
Cumhurbaşkanı Ekselansları Recep 
Tayyip Erdoğan ve Katar Emiri Şeyh 
Tamim bin Hamad Al Thani’nin 
bilge liderliklerinde her geçen gün 
güçlenmeye devam etmektedir” denildi.

KARDEŞLİK VE 
DAYANIŞMA MESAJI

Türkiye ve Katar arasındaki güçlü 
ilişkiye dikkat çekilen bildiride, “Türkiye 
- Katar ilişkileri, iki ülkenin kardeşlik ve 

TÜRKİYE VE KATAR’DAN 50’NCİ 
YILDÖNÜMÜNDE ORTAK BİLDİRİ: 
100 BELGE İMZALANDI

Türkiye ile Katar arasında diplomatik 
ilişkilerin kurulmasının 50’nci 

yıldönümü münasebetiyle ortak 
bildiri imzalandı. Türkiye ve Katar 

arasındaki güçlü ilişkiye dikkat 
çekilen bildiride dayanışma ve 

kardeşlik vurgusu yapıldı. İşbirliği 
düzeyini geliştirmeyi amaçlayan 

yaklaşık 100 belge imzalandığı 
belirtilirken bildiride, “Ekonomik ve 

ticari ilişkileri ilerletmeyi içtenlikle 
arzuluyoruz” ifadeleri kullanıldı.
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Al Sani’ye Togg sürprizi Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Katar Emiri Şeyh Temim bin Hamed Al Sani’ye Türkiye’nin ilk yerli otomobili Togg’u hediye etti.  

  

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, resmi ziyarette 
bulunduğu Katar’ın başkenti Doha’da, Katar Emiri Şeyh 
Temim bin Hamed Al Sani tarafından resmi törenle karşılandı. 
Erdoğan ve Al Sani, törenin ardından baş başa görüşme 
gerçekleştirdi. Katar Emiri Şeyh Temim bin Hamed Al Sani, 
görüşme esnasında Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’a, Katar’da 
gerçekleştirilen FIFA 2022 Dünya Kupası finalinde oynanan 
ve Arjantinli futbolcu Messi’nin imzaladığı topu gösterdi.

dayanışma ruhu içinde, tarihlerinin birçok önemli 
dönemecinde birbirlerine tereddütsüz destek 
sağlamaları ve iki ülkenin çeşitli alanlarda karşılıklı 
desteğini sürdürmesi nedeniyle, siyasi ve sosyal 
temeller üzerine inşa edilmiş köklü tarihi bağları 
yansıtmaktadır. Bunlardan sonuncusu, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin Şubat 2023’te yaşadığı deprem 
felaketinde sağlanan destekte görülmüştür. Bu 
dayanışma, Katar Devleti’nin depremin ilk anından 
itibaren yardımları ulaştırmak için askeri uçaklarla 
oluşturduğu hava koridoru aracılığıyla sağladığı ve 
binlerce Türk’ün acısını dindirmeye katkı sağlayan 
eşsiz insani yardımda da kendini göstermiştir” 
denildi.

100 BELGE İMZALANDI
Türkiye ve Katar’ın çoğu bölgesel ve 

uluslararası konularda benzer yaklaşım 
sergilediğine dikkat çekilen bildiride, “Türkiye 
Cumhuriyeti ile Katar Devleti arasındaki mevcut 
stratejik ortaklık bütün düzeylerde verimli 
olup, çoğu bölgesel ve uluslararası konularda 
iki ülke benzer yaklaşım sergilemektedir. İkili 
bağlamda, Yüksek Stratejik Komite mekanizması, 
üyeleri 2015’ten bu yana her yıl bir araya gelen 
iki kardeş ülke arasındaki ortaklığın en somut 
göstergelerinden biridir. Bu stratejik komite 
aracılığıyla, çeşitli sektörlerde ve alanlarda ikili 
işbirliği düzeyini geliştirmeyi amaçlayan yaklaşık 

100 belge imzalanmıştır” denildi.

“EKONOMİK VE TİCARİ 
İLİŞKİLERİ İLERLETMEYİ 
İÇTENLİKLE ARZULUYORUZ”

Türkiye ve Katar arasındaki ticari ilişkilere de 
değinilen bildiride, “İki ülke arasındaki ekonomik 
ve ticari alanlardaki işbirliği, ticaret ve yatırım 
hacmi açısından geçtiğimiz birkaç yıl içinde 
istikrarlı bir büyümeye tanık oldu. İki kardeş ülke 
ve halkımızın çıkarlarına hizmet edecek ekonomik 
ve ticari ilişkileri ilerletmeyi içtenlikle arzuluyoruz. 

Bunun yanı sıra, gücünü tarihin derinliklerinden 
alan köklü kültürel, sosyal ve dini bağlar, iki ülke 
halklarını da bir araya getirmektedir. Katar Devleti 
tarafından benzeri görülmemiş bir başarıyla 
düzenlenen FIFA Dünya Kupası Katar 2022 ile 
ilgili olarak Türkiye Cumhuriyeti, güvenlik desteği 
sağlamanın yanı sıra, başta müteahhitlik ve 
otelcilik olmak üzere çeşitli alanlardaki şirketleri 
ve uzmanları aracılığıyla turnuvanın başarısına 
değerli katkılar sağlamıştır. Siyasi, diplomatik, 
ekonomik ve ticari alanlardaki stratejik ilişkilerimiz 
ve ikili işbirliğimiz temelinde ve iki ülkenin 
bilge liderlerinin direktifleri doğrultusunda, iki 
kardeş ülke ve halkların yararına ikili ilişkilerin 
güçlendirilmesinin sürekliliğini sağlamak için 
çeşitli alanlarda koordinasyon sağlamak üzere 
ortak çabalarımızı sürdürme kararlılığındayız” 
denildi.
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 
Suudi Arabistan ve Katar 
ziyaretlerinin ardından 
Körfez turunun son 
durağı olan Birleşik Arap 
Emirlikleri’nde Devlet 
Başkanı Şeyh Muhammed 
Bin Zayed Al Nahyan ile 
görüşme gerçekleştirdi. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
, “İmzalayacağımız ortak 
mutabakat metniyle 
ilişkilerimizi stratejik 
ortaklık düzeyine çıkartmış 
olacağız” açıklamasını 
yaptı. Türkiye ile Birleşik 
Arap Emirlikleri arasında 13 
belge imzalandı ve kabul 
edildi. Anlaşmaların toplam 
tutarının 50.7 milyar dolar 
olduğu duyuruldu.  

 Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan Katar ziyaretlerinin ardından, 
Birleşik Arap Emirlikleri (BAE) 
Devlet Başkanı Şeyh Muhammed Bin 
Zayed Al Nahyan tarafından resmî 

törenle karşılandı. Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı’ndan yapılan açıklamada, Türkiye ile 
Birleşik Arap Emirlikleri arasında 50.7 milyar 
dolarlık anlaşma imzalandığı duyuruldu:

KÖRFEZ TURUNDA SON DURAK BAE! İKİ ÜLKE ARASINDA  
50,7 MİLYAR DOLARLIK ANLAŞMA İMZALANDI...

İLİŞKİLERİMİZİ STRATEJİK 
ORTAKLIK DÜZEYİNE 
ÇIKARTACAĞIZ
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13 BELGE İMZALANDI
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 

Erdoğan’ın bugün (19 Temmuz) gerçekleştirdikleri 
Birleşik Arap Emirlikleri ziyaretleri vesilesiyle 
Türkiye ile Birleşik Arap Emirlikleri arasında 
muhtelif alanlarda 13 belge imzalanmış ve 
kabul edilmiştir. Bu çerçevede iki taraf, Türkiye 
Cumhurbaşkanı ve Birleşik Arap Emirlikleri 
Devlet Başkanı’nın başkanlık edecekleri bir 
“Yüksek Düzeyli Stratejik Konsey” kurma 
konusunda mutabakata varmışlardır. Söz konusu 
Ortak Mutabakat’la Birleşik Arap Emirlikleri’yle 
ilişkilerimiz stratejik ortaklık seviyesine 
çıkartılmıştır. Enerji, ulaştırma, altyapı, lojistik, 
e-ticaret, finans, sağlık, gıda, turizm, emlak, inşaat, 
savunma sanayii, yapay zeka ve ileri teknolojiler 
gibi alanlarda mevcut iş birliğinin derinleştirilmesi 
kararlaştırılmıştır. Söz konusu alanlarda imzalanan 
anlaşmaların toplam tutarı 50.7 milyar dolardır.

, “Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’ın BAE 
Devlet Başkanı Al Nahyan ile görüşmesi bitti, 
akşam yemeği yenildi. BAE’de imzalanan 
anlaşmanın önemine dikkat çekiyor çevredekiler. 
BAE’deki bazı kanallardan gelen açıklamalar var. 
Şunun altını çizelim. Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek ile bugün sabah saatlerinde 
yaptığımız görüşmede görüşmeler olumlu geçti, 
çalışmalarımız vardı özellikle BAE’de nihai sonucu 
alacağız vurgusunu yapmıştı” dedi.

Körfez turunda son durak BAE İki ülke 
arasında 50,7 milyar dolarlık anlaşma imzalandı... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan : İlişkilerimizi 
stratejik ortaklık düzeyine çıkartacağız

Cumhurbaşkanımız Erdoğan  ve Al Nahyan’ın, 
El Vatan Sarayı’ndaki tören alanında yerlerini 
almalarının ardından iki ülkenin milli marşları 
çalındı. Erdoğan, tören kıtasını selamladı. 

Heyetlerini birbirine takdim eden Erdoğan ve 
Al Nahyan, Türkiye ve Birleşik Arap Emirlikleri 
bayrakları önünde gazetecilere poz verdi.

CUMHURBAŞKANIMIZ 
ERDOĞAN ’A DEVLET NİŞANI 
TAKDİM EDİLDİ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Birleşik Arap Emirlikleri (BAE) Devlet Başkanı 
Şeyh Muhammed Bin Zayed Al Nahyan ile baş 
başa görüşme gerçekleştirdi.

Körfez turunda son durak BAE İki ülke 
arasında 50,7 milyar dolarlık anlaşma imzalandı... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan : İlişkilerimizi stratejik 
ortaklık düzeyine çıkartacağız

Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’a Al Nahyan 
tarafından Devlet Nişanı takdim edildi.

Körfez turunda son durak BAE İki ülke 

arasında 50,7 milyar dolarlık anlaşma imzalandı... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan : İlişkilerimizi stratejik 
ortaklık düzeyine çıkartacağız

Cumhurbaşkanımız Erdoğan  ve Al Nahyan 
daha sonra ise 30 Kasım-12 Aralık 2023 tarihleri 
arasında Dubai’de düzenlenecek olan Birleşmiş 
Milletler (BM) İklim Değişikliği Zirvesi (COP28) için 
hazırlanan bileklikler ile poz verdi.

ERDOĞAN: MUTABAKAT 
METNİYLE İLİŞKİLERİMİZİ 
ORTAKLIK DÜZEYİNE 
ÇIKARTACAĞIZ 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan  yaptığı 
açıklamada, şunları söyledi:

İmzalayacağımız ortak mutabakat metniyle 
ilişkilerimizi stratejik ortaklık düzeyine çıkartmış 



olacağız. Yüksek Düzeyli Stratejik Konsey 
mekanizmasıyla ilişkilerimizin en üst düzeyde 
düzenli şekilde ele alınmasını sağlayacağız. 
Anlaşmanın iş dünyamıza tanıtılması için 
sonbaharda İstanbul’da Ticaret ve Yatırım Forumu 
düzenlenmesinde fayda görüyoruz. Yatırımların 
teşviki, güvenlik, yenilenebilir enerji ve taşımacılık 
gibi alanlarda hukuki altyapıyı sağlamlaştıralım 
istiyoruz.

Abu Dabi’de düzenlenen savunma sanayi 
fuarlarına Türkiye’den sağlanan yoğun katılım 
memnuniyet vericidir. 25-28 Temmuz’da 
İstanbul’da düzenlenecek savunma sanayi 
fuarında inşallah bu iş birliğimiz gelişecektir. Abu 
Dabi kitap fuarına onur konuğu olarak davet 
edilmekten onur duyuyorum. Abu Dabi’de Türk 
Kültür Merkezi’mizin açılışını yaparak iş birliğimizi 
geliştirelim istiyoruz. Bugün alacağımız kararların 
hayırlara vesile olmasını Rabbim’den niyaz 
ediyorum.

CUMHURBAŞKANI  
ERDOĞAN, AL NAHYAN’A 
TOGG HEDİYE ETTİ

Körfez turunda son durak BAE İki ülke 
arasında 50,7 milyar dolarlık anlaşma imzalandı... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan : İlişkilerimizi stratejik 
ortaklık düzeyine çıkartacağız

 Cumhurbaşkanımız Erdoğan  Katar’daki 
ziyaretinin ardından Abu Dabi’ye geldi. 
Bulunduğum yer Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’ın 
ikili görüşmeler ve heyetler arası görüşmelerin 

yapılacağı yere çok yakın. Aynı zamanda 
arkamdaki binada da akşam Türkiye-BAE İş 
Forumu’nun düzenleneceği alan. Burada Körfez 
ülkelerinde bu mevsimde görüşmeler akşam 
yapılıyor. Dolayısıyla Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
’ın Körfez Turundaki görüşmeleri akşam yapılıyor.

“ANA GÜNDEM EKONOMİ”
Bu görüşmeler çok önemli. Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan ’ın son zamanlarda çıkmış olduğu 

ziyaretlerin en kalabalığı. Çok sayıda iş insanı, 
bakanlar, devlet kadrolarından önemli isimler var. 
Elbette ana gündem EKONOMİ. Ekonomi başlığı 
altında; teknoloji, savunma sanayi, turizm, enerji 
var. Pek çok sayıda iş insanı burada. Yatırımlar 
konuşuluyor, iş birlikleri yapılıyor, anlaşmalar 
imzalanıyor. Aynı zamanda iletişim alanında da 
anlaşma yapıldı. İlk gün Türkiye-Suudi Arabistan 
arasında iletişim başkanlığı tarafından bir anlaşma 
yapıldı.
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BAE Devlet Başkanı Al Nahyan’a TOGG sürprizi
Başkan Recep Tayyip Erdoğan, Katar’daki temaslarını tamamlamasının ardından Körfez 
turunun son durağı Birleşik Arap Emirlikleri’ne geldi. Burada resmi törenle karşılanan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Birleşik Arap Emirlikleri Devlet Başkanı Şeyh Muhammed 
Bin Zayed Al Nahyan’a Türkiye’nin ilk yerli otomobili Togg’u hediye etti. Diğer yandan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a Al Nahyan tarafından Devlet Nişanı takdim edildi. 
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Barış ve Özgürlük Bayramı 
ve Yeni Ercan Havalimanı’nın açılışı 
için geldiği KKTC’de resmi törenle 

karşılandı.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Körfez ülkeleri turunun son durağı Birleşik 
Arap Emirlikleri’nin ardından Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’ne (KKTC) geçti. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan , Barış ve Özgürlük Bayramı ve Yeni 

Ercan Havalimanı’nın açılışı kapsamında bugün 
açılışını yapacağı Yeni Ercan Havalimanı’na ulaştı.

Ercan Havalimanı yeni terminal binası açıldı... 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan : 10 milyon yolcuya 
hizmet edecek, uluslararası uçuşlar uzak değil

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Ercan Havalimanı’nın yeni terminal binasının açılışı 
için KKTC’ye geldi. Açılış töreninde konuşan Erdoğan, “Havalimanının uluslararası uçuşlar için 
kullanılacağı günler uzak değil. Kıbrıs Adası’nda tahakkümü, gerginliği ve çatışma kültürünü değil eşit 
iki devletin yan yana birlikte yaşama idealini destekleyin çağrımı yineliyorum.” ifadelerini kullandı.

10 MİLYON YOLCUYA HİZMET EDECEK, 
ULUSLARARASI UÇUŞLAR UZAK DEĞİL
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Cumhurbaşkanlığı’na ait özel uçak “TC-TRK” ile TSİ 
13.20 sıralarında havalimanına inen Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan ’ı, KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar 
resmi törenle karşıladı. İstiklal Marşı’nın okunduğu 
törende Erdoğan, karşılama kıtasını selamladı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan ’a daha sonra KKTC 
heyeti tanıtıldı.

YENİ HAVALİMANINA İNEN  
İLK LİDER: ERDOĞAN

Açılışı yapılan havalimanına inen ilk lider 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan  oldu. Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan , Yeni Ercan Havalimanı’nın açılış törenine 
katılacak daha sonra KKTC Cumhurbaşkanı Tatar ile 
ikili görüşme gerçekleştirdi.

Cumhurbaşkanı, görüşme sonrası Atatürk Anıtı’na 
çelenk bırakacak ardından Barış ve Özgürlük Bayramı 
törenlerine katılarak KKTC programını tamamlayacak.

  Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
resmi temasları kapsamında geldiği KKTC’de Ercan 
Havalimanı Yeni Terminal Binasının Açılış Töreni’nde 
konuştu.

Erdoğan, “Bu vesileyle uluslararası toplumu, 
Kıbrıs Türkü kardeşlerimizin uğradığı izolasyonu 
haklı görecek veya haklı gösterecek hiçbir Birleşmiş 
Milletler Güvenlik Konseyi kararı bulunmadığını 
teslim eden dönemin Genel Sekreteri Kofi Annan’ın 
da çağrısına kulak vererek hukuki temelden yoksun 
tamamen siyasi bu kısıtlamaları kaldırmaya davet 
ediyorum” dedi.Körfez ülkelerini kapsayan üç günlük 
turunu tamamlayan Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, 20 Temmuz Özgürlük ve Barış Bayramı 
Töreni’ne katılmak üzere geldiği KKTC’de Ercan 
Havalimanı Yeni Terminal Binasının Açılış Töreni’ne 
katıldı.

 Açılış töreninde konuşan Cumhurbaşkanımız 

Erdoğan  şu ifadeleri kullandı:
 “Ercan Havalimanı’mızın yeni terminalinin ve 

pistinin açılışını sizlerle birlikte yapmaktan büyük bir 
memnuniyet duyuyorum. Kıbrıs Türkü’nün Ada’daki 
varlığının baki olduğunu dosta düşmana haykırdığımız 
Barış Harekatı’nın 49’uncu yıl dönümünü bu vesileyle 
yürekten tebrik ediyorum. 3 Şubat 1975 tarihinde 
sivil hava trafiğine açılan Ercan Havalimanı 20 bin 

“KKTC’NİN BÖLGEDE 
MARKA HALİNE 
GETİRİLMESİNE KATKIDA 
BULUNACAKTIR”
 “Yeni terminal eskisine kıyasla 6 kat 
büyütülmüştür. Bu şekilde 10 milyon 
yolcuya hizmet verebilecek duruma 
gelmiştir. Kıymetli kardeşlerim, daha 
modern ve kapasiteli terminal binası 
turizme doğrudan katkısının yanı sıra 
daha fazla yatırım, daha fazla gelir, daha 
fazla istihdam demektir. Bugün itibariyle 
Ercan Havalimanı Kıbrıs Adası’nın 
en büyük yolcu kapasitesine sahip 
havalimanıdır. Bu eser Doğu Akdeniz’de 
bir istikrar havzası olan Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti’nin bölgede bir 
marka haline getirilmesine katkıda 
bulunacaktır. Bu önemli eserin hizmete 
sunulmasını teminen etüdünden 
inşasına ve işletmesine kadar her 
aşamasında emeği geçen, katkısı 
bulunan herkese teşekkür ediyorum.”
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metrekarelik terminal binasına, 34 bin metrekarelik 
otopark alanına ve 2 bin 755 metre uzunluğunda ana 
piste sahipti. Havalimanımız 2016 yılında inşasına 
başlanan, yeni imkan ve kabiliyetlerle donatılan terminal 
binası ve çift pistiyle geniş gövdeli uçaklara da ev 
sahipliği yapma kapasitesine kavuşmuştur. Toplam 7 
milyon 800 bin metrekarelik alan üzerine inşa edilen 
Ercan Havalimanı 2 bin 755 metre uzunluğundaki 
mevcut piste kıyasla 3 bin 100 metre uzunluğunda yeni 
pisti sayesinde her model yolcu uçağının kullanımına 
uygun hale getirilmiştir.”

 “YENİ TERMİNALİN VE PİSTİN 
ULUSLARARASI UÇUŞLAR İÇİN 
KULLANILACAĞI GÜNLER UZAK 
DEĞİLDİR”

 “Uluslararası toplumun haksız ve hukuk dışı 
uygulamaları nedeniyle Ercan Havalimanı ile yalnızca 
Türkiye’ye doğrudan uçuşlar gerçekleştiriliyor. Kıbrıs 
Türkleri Ercan Tavsiyeli Hava Sahası içinde uluslararası 
sivil havacılık örgütü standartlarında hava Trafik hizmeti 
sağlıyor. Havalimanında gelişmiş teknoloji ve Türk 
misafirperverliği ile yerli ve yabancı yolculara hizmet 
sunulmaktadır. Bugün açılışını yaptığımız yeni terminalin 
ve pistin uluslararası uçuşlar için kullanılacağı günler 
uzak değildir. Bu vesileyle uluslararası toplumu, Kıbrıs 
Türkü kardeşlerimizin uğradığı izolasyonu haklı görecek 
veya haklı gösterecek hiçbir Birleşmiş Milletler Güvenlik 
Konseyi kararı bulunmadığını tesnim eden dönemin 
Genel Sekreteri Kofi Annan’ın da çağrısına kulak vererek 
hukuki temelden yoksun tamamen siyasi bu kısıtlamaları 
kaldırmaya davet ediyorum. Kıbrıs Adası’nda 
tahakkümü, gerginliği ve çatışma kültürünü değil eşit iki 
devletin yan yana birlikte yaşama idealini destekleyin 
çağrımı yineliyorum.” 

“Sözlerime son verirken 20 Temmuz Barış ve 
Özgürlük Bayramı’nızı bir kez daha tebrik ediyorum. 
Havalimanımıza adını veren Şehit Binbaşımız Fehmi 
Ercan başta olmak üzere tüm şehitlerimizi, gazilerimizi, 
kahramanlarımızı rahmetle yad ediyorum.”





 Barış ve Özgürlük Bayramı Töreni 
kapsamında KKTC’de konuşan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan , 
dünyaya KKTC’nin tanınması için 
çağrı yaparak “BM kürsüsünden 
yaptığım tarihi çağrıyı 
tekrarlıyorum. Gelin adadaki 
gerçeklere sırtınızı dönmeyin 
KKTC’yi bir an evvel tanıyın” dedi.

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan Barış ve Özgürlük Bayramı 
Töreni kapsamında KKTC’de konuştu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , genç 
nesillerin tarih bilinci ve şuuruyla yetişmesi 

gerektiğini vurgulayarak, “Burada bir hususa 
özellikle dikkatlerinizi çekmek istiyorum, 
geleceğe emin adımlarla yürüyebilmek için 
geçmişi çok iyi bilmek, genç nesillerimizi tarih 
bilinci ve şuuruyla yetiştirmek zorundayız. 
1963-1974 dönemi Kıbrıs Türkleri için maalesef 
kan, gözyaşı ve katliam demekti. Ada’da tek bir 
Türk bırakmamaya yeminli Enosis sevdalıları 
barış ve huzuru dinamitledi. İnsanlık onurunu ve 
vicdanını ayaklar altına alarak Kıbrıs Türklerine 
zulmetti. Kardeşlerimiz evlerinden, yurtlarından, 
ailelerinden, hayatlarından zorla koparıldı. Burada 
bu güzel topraklarda korkunç katliamlara şahitlik 
ettik. Gözünü kin ve nefret bürümüş hastalıklı 
bir zihniyetin neler yapabileceğini hem de çok 
acı bir şekilde bu topraklarda gördük. Her şey 
yapıldı, her türlü zulüm işlendi ama Türk milleti 
zalimlere asla boyun eğmedi. Kıbrıs Türkünün 
direniş azmini ve özgür yaşama iradesini 

kıramadılar. Türkiye’nin tüm riskleri göze 
alarak Kıbrıs Türk halkının yanında olacağını 
hesap edemediler. Türk ordusu 49 yıl önce 
mücahit kardeşleriyle omuz omuza çarpışarak 
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KKTC’Yİ BİR AN 
EVVEL TANIYIN
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yazdığı destanla Kıbrıs Adası’na barış, istikrar, 
demokrasi ve huzur getirdi.  

 “İŞLENEN KATLİAMLARI 
NE UNUTACAĞIZ NE DE 
UNUTTURACAĞIZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Eosis ve 
Eoka’nın katliamlarının unutulmayacağını, 
asla muvaffak olamayacaklarını belirterek şu 
ifadelere yer verdi:

“Kardeşlerim, garanti anlaşmasından 
doğan hak ve yükümlülüklerimiz çerçevesinde 
kahraman Mehmetçiğimiz Ada’ya ayak bastığı 
20 Temmuz 1974 günü Kıbrıs Türkünün asla 
yalnız olmadığını ve Türk milletinin hiçbir 
zaman boyunduruk altına alınamayacağını 
dünyaya bir kez daha göstermiştir. 20 
Temmuz Kıbrıs Türk halkının barış ve huzur 
özlemi doğrultusunda egemenlik haklarının 
ve eşit statüsünün korunmasının sembolüdür.
Ada’nın Güney’inde ise kendisini Kıbrıs’ın tek 
hakimi ve sahibi olarak gören gerçeklerden 
kopuk zihniyet hala varlığını sürdürüyor.
Rumların yeni lideri Enosis, Eoka bayrakları 
altında poz veriyor. Eoka terör örgütünün 
silahsız, çocuk, yaşlı, kadın demeden 
katlederek toplu mezarlara gömdüğü 
masumların kimlik tespitine dahi karşı 
çıkıyorlar. Gerçekleri yani yaptıkları mezalimi 
ve katliamı bu şekilde tüm dünyadan 
gizlemeye çalışıyorlar. Ama ne yaparlarsa 
yapsınlar buna muvaffak olamayacaklar. 
Bu topraklarda işlenen katliamları ne 
unutacağız ne de unutturacağız. Dünyanın 
da unutmasına asla izin vermeyeceğiz. 
Tarih apaçık göstermiştir ki Rumların 
Kıbrıs Türküne tahammülü yoktur. Kıbrıs 
Türk tarafının yarım asrı aşkın bir süre 
çözüm için her türlü çabayı ortaya koyduğu 
müzakerelerden sonuç alınamamış olmasının 
nedeni de budur. Türkiye ve Kıbrıs Türkleri 
hiçbir zaman müzakereden, uzlaşıdan 
kaçmamıştır. Zulmü bildiğimiz halde intikam 
peşinde koşmadık, kin gütmedik. Ada’nın iki 
unsurunun bir arada barış içinde yaşamasının 

yollarını samimi şekilde aradık. Bütün çabamız 
Ada’ya 1974’te getirdiğimiz barışın kalıcı 
olmasını temin etmektir. Biz adil ve yaşayabilir 
bir çözüm arzu ediyoruz. Ada’daki gerçekler 
apaçık ortadayken, Federal bir çözümün 
mümkün olmadığını artık herkesin anlaması 
gerekiyor. Cumhurbaşkanı Sayın Tatar’ın 2021 
yılında Cenevre’de ortada koyduğu vizyona 
vakit kaybetmeksizin karşılık verilmelidir. 
Kıbrıs Türklerinin egemen eşitliği ve eşit 
uluslararası statüsü tescil edilmedikçe yeni 
bir müzakere sürecine girilmesi söz konusu 
değildir. Kıbrıs Cumhuriyeti adını gasp eden 
Rum tarafının yaptığı tek iş, kendi kabahatini 
gizleyerek, başta Avrupa Birliği olmak üzere 
üçüncü taraflara bizleri şikayet etmektir. 
Kıbrıs Türkünün eşit ve egemen ayrı bir halk 
olduğunu kabullenmedikleri gibi Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti’nin anavatan Türkiye ile 
gönül ve dava birliği içinde olmasından da 
rahatsız oluyorlar. 20 Temmuz 1974’te bu 
bağların ne kadar güçlü olduğunu gördüler.” 

“KUZEY KIBRIS TÜRK 
CUMHURİYETİ’Nİ BİR AN 
EVVEL TANIYIN”
Erdoğan, Birleşmiş Milletler Genel 
Kurulu konuşmasında yaptığı çağrıyı 
tekrar ederek, “Anavatan Türkiye, 
Kıbrıs Türkünün varlığının, güvenliğinin, 
esenliğinin ve refahının daima güvencesi 
olacaktır. Şartlar ne olursa olsun, 
Kıbrıs Türklerinin eşit egemenliğinin 
ve eşit uluslararası statüsünün teyit 
edilmesine yönelik gayretlerimizden geri 
durmayacağız. Çalışmalarımız, maruz 
bırakıldığınız hukuk dışı, gayri insani 
izolasyonun ve ambargonun kaldırılması 
hedefiyle kararlılıkla sürecektir. Türk 
Devletleri Teşkilatı, Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’ne geçen sene Kasım 
ayında Semerkant’ta anayasal ismiyle 
kucak açtı. Bunu Türk Devletleri 
Parlamenter Asamblesi Gözlemci Üyeliği 
izledi. Bu adımların inşallah yenileri de 
gelecek. Adanın kadim ve asli unsuru 
Kıbrıs Türklerinin ilanihaye dünyadan 
koparılması, yok sayılması mümkün 
değildir. İşte bu nedenle, Birleşmiş 
Milletler Genel Kurulu kürsüsünden 
tüm dünyaya yaptığım tarihi çağrıyı 
tekrarlıyorum; Gelin, adadaki gerçeklere 
daha fazla sırtınızı dönmeyin ve Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ni bir an evvel 
tanıyın. Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin 
kendi ayakları üzerinde durması, güçlü 
bir devlet haline gelmesi için bu zamana 
kadar verdiğimiz desteği her alanda 
artırarak devam ettireceğiz” dedi.
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Suudi Arabistan, Katar, 
Birleşik Arap Emirlikleri ve Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti (KKTC) ziyareti 

dönüşünde uçakta gazetecilerin sorularını 
yanıtladı.

 “ÇOK ÇOK VERİMLİ 
GÖRÜŞMELER 
GERÇEKLEŞTİRDİK”

Ziyaretlerimizde çok çok verimli görüşmeler 
gerçekleştirdik. Görüşmelerimizde ikili ilişkilerimizi 

bütün boyutlarıyla ele aldık. Küresel ve bölgesel 
gelişmeleri aramızda değerlendirme fırsatı 
bulduk. Kazan kazan anlayışı içerisinde önemli 
ve kapsamlı işbirliği projeleri üzerinde durduk. 
Bu ülkelerle işbirliğimiz, önümüzdeki dönemde 
somut projelerle güçlenerek gelişecektir. Bunun 

TÜRKİYE 
EKONOMİSİNE 
GÜVEN 
GÖSTERGESİ

Cumhurbaşkanımız Erdoğan , Suudi Arabistan, Katar, Birleşik Arap Emirlikleri ve KKTC 
ziyaretlerinin dönüşünde gazetecilerin sorularını yanıtladı. “BAE ile enerji, ulaştırma, altyapı, 
lojistik, e-ticaret, finans, sağlık, gıda, turizm, emlak, inşaat, savunma sanayii, yapay zeka ve ileri 
teknolojiler gibi alanlarda büyük anlaşmalar imzalandı. 50.7 milyar dolar tutarında devasa ölçekli 
bir anlaşma yaptık” diyen Erdoğan, “Tüm bu anlaşmalar maddi karşılıklarının ötesinde Körfez 
ülkelerinin Türkiye’nin ekonomisine, sanayisine güvenlerinin göstergesidir” ifadelerini kullandı.

50.7 MİLYAR DOLARLIK ANLAŞMA 
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ekonomimiz üzerindeki müspet etkilerini de 
inşallah en kısa zamanda göreceğiz. Özellikle 
savunma sanayii, enerji, turizm, müteahhitlik gibi 
alanlarda kararlaştırdığımız hususları hızla hayata 
geçireceğiz.

“BAE İLE ANLAŞMALARIN 
TOPLAM DEĞERİ  
50,7 MİLYAR DOLAR”

Değerli arkadaşlar, Birleşik Arap Emirlikleri, 
bizim bölgedeki en önemli ticari ve ekonomik 
ortaklarımızdandır. Geçen yıl ticaret hacmimizi 
yüzde 25 artışla 10 milyar dolara çıkardık. 
Bu rakam artmaya devam ediyor. Türkiye ile 
Emirlikler arasında ticaret ve yatırım konularında 
çok ciddi bir potansiyel mevcut. Ziyaretimizde 
bu potansiyeli harekete geçirecek adımları 
değerlendirdik.

Kabul ettiğimiz ortak mutabakatla, 
ilişkilerimizi stratejik ortaklık seviyesine çıkardık. 
Yüksek Düzeyli Stratejik Konsey mekanizmasının 
kuruluşunu gerçekleştirdik. Mekanizmanın 
tesisiyle birlikte gündemimizdeki konuları 
en üst seviyede ele alacağımız bir platforma 
kavuşturduk. Ortak mutabakata ilave olarak farklı 
alanlarda 13 anlaşma imzalandı. Bu anlaşmaların 
toplam değeri 50,7 milyar dolardır.

2023 yılı, Birleşik Arap Emirlikleri ile de 
diplomatik ilişkilerimizin tesisisin 50’nci 
seneidevriyesidir. Ziyaretimizle bu önemli yıl 
dönümünü anlamına uygun bir şekilde idrak 
etmiş olduk.

“KKTC HER ALANDA BÜYÜK 
İLERLEMELER KAYDETTİ”

Değerli arkadaşlar, ziyaretimizin son gününde 
20 Temmuz Barış ve Özgürlük Bayramını 
kutlamak üzere Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne 
intikal ettik. Kahraman Mehmetçiklerimiz 
ile Mücahitlerin omuz omuza 49 yıl önce 
gerçekleştirdiği Barış Harekatı, Kıbrıs Türkü 
kardeşlerimizi yok olmaktan kurtarmıştır. Aradan 

geçen sürede Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti, 
her alanda büyük ilerlemeler kaydetmiştir. Biz 
de bu süreçte her zaman Kıbrıslı kardeşlerimizin 
yanında olduk, oluyoruz, olmaya da devam 
edeceğiz. Barış Harekatı’nın 49’uncu yıl 
dönümünü büyük bir coşkuyla ve yeni eserlerin 
açılışıyla idrak ettik.

“TARİHİMİZİN EN BÜYÜK 
SAVUNMA VE HAVACILIK 
İHRACATI SÖZLEŞMESİNE 
İMZA ATILDI”

Dış politika boyutuna değiniyoruz ama 
ekonomik boyutu biraz daha merak ediyoruz 
efendim. Dubai ile imzalanan 50,7 milyar dolar 
zaten çok önemli, kamuoyunda konuşuluyor. 
Suudi Arabistan ve Katar boyutuyla ilgili 
verebileceğiniz bir rakam söz konusu olabilir 
mi? Öte yandan biraz daha ayrıntısını rica 
edebilir miyiz? Çünkü DEİK Başkanı, bu ziyaret 
öncesinde ön temasların gerçekleştirildiğini 

“SIĞINMACILARIN 
GÖNÜLLÜ OLARAK DÖNME 
ARZUSU ÇOK AÇIK”
Bölgede yapmış olduğunuz görüşmelerin 
Suriye, sığınmacılar meselesine katkısı 
ne olacak? İsrail-Filistin arasındaki barışa 
katkısı ne olacak?
Suriyeli sığınmacılarla alakalı Suriye’nin 
kuzeyinde briket evler yapım çalışması 
devam ediyor. Şu an 100-150 bin briket 
ev rakamına ulaştık. Bunları yaptıkça 
da Suriyeli sığınmacı kardeşlerimiz geri 
dönmeye başladılar. Şu an itibarıyla 
dönüş yapan sığınmacı rakamında 
1 milyonu yakalamış olabiliriz. 
Bundan sonraki süreçte bu daha da 
artacaktır. Özellikle de Katar, Suriye’nin 
kuzeyindeki bölgede hazırlanan 
projeyi destekliyor. Bu proje ilerledikçe 
sığınmacılardan oraya dönüşlerin 
daha da artacağına inanıyorum. Zaten 
sığınmacıların gönüllü olarak dönme 
arzusu çok açık, net ortada. Onlar 
da topraklarına dönmenin hasreti 
içerisinde.
Filistin konusunda Körfez ülkesi olan 
kardeşlerimizin bizden farklı bir yanı 
yok. İsrail ilgili de bizim yaptığımız 
bazı görüşmeler var. Gelecek hafta 
25 Temmuz Salı günü Filistin Devlet 
Başkanı Mahmud Abbas’ı, ardından 
da 28 Temmuz Cuma günü İsrail 
Başbakanı Netanyahu’yu ülkemizde 
misafir edeceğiz. Bu ziyaretlerle de 
bazı adımları atacağız ve süreç daha da 
hızlanmış olacak.
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aktarırken üçüncü ülkelerin de yatırım hedefi 
olabileceğini ifade etmişti, özellikle Afrika’yı 
vurgulayarak. Biraz daha siz bilgilendirebilirseniz 
seviniriz.

Suudi Arabistan ve Katar’ın da Birleşik Arap 
Emirlikleri gibi attığı ve atacağı, iş insanlarımızla 
yaptıkları görüşmeler var. Suudi Arabistan 
Veliaht Prensi Muhammed Bin Selman ile 
yaptığım ikili görüşmede oranın da çok ciddi 
bir potansiyeli bulunduğunu, adımlar atılacağını 
bizzat kendileri ifade ettiler. O toplantıyı Dışişleri 
Bakanımız Hakan Bey ile birlikte Veliaht Prens 
Muhammed Bin Selman ile yaptık. Oradan da 
doğrusu ciddi manada umutluyuz. Katar ile 
ilişkilerimiz olumlu seyretmeye devam ediyor. 
Orada da Katar Emiri Şeyh Temim, adımları 
atmaya devam edeceklerini söyledi. Malum 
en önemli adım da deprem döneminde 10 bin 
konteyner göndermeleri oldu. Dünya Kupası’nda 
kullandıkları konteynerleri deprem bölgesinde 
sağlıklı bir şekilde dağıttık, bölgeye yerleştirdik. 
Bundan sonraki sürece yönelik yine buna benzer 
adımları atmaya devam edeceklerini söylediler.

“KARADENİZ TAHIL 
GİRİŞİMİNİN DEVAMINI 
SAĞLAYACAĞIZ”
Rusya’nın gıda koridorunu kapatma meselesi 
Avrupa basınında şöyle yer aldı. “İsveç’e 
NATO’da yeşil ışık yakılması, Türkiye’nin 
arabuluculukta önemini azalttı” gibi ifade 
ediliyor. Böyle bir görüşe katılır mısınız?

Onların bu görüşlerine katılmıyorum. Tam 
aksine biz, şu anda Rusya ile ilişkilerimizi devam 
ettiriyoruz. Gerek Dışişleri Bakanım Hakan Bey 
gerek MİT Başkanım İbrahim Bey görüşmelerini 
devam ettiriyorlar. Görüşmelerle birlikte 
çok yakın bir zamanda Sayın Putin ile ama 
telefon diplomasisi ama aramızda daha önce 
konuştuğumuz Türkiye ziyareti ile inşallah bu 
işi belli bir yere bağlayacağız. Rusya’nın da bazı 
beklentileri var. Bunların aşılması halinde Rusya 
bu tahıl koridorunun aktif çalışmasından yana.

Karadeniz Tahıl Girişiminin sonlandırılmasının 
küresel gıda fiyatlarını artırmasının yanı sıra 
bazı bölgelerde kıtlık ve ardından yeni göç 

dalgalarına kadar uzanan bir dizi etkisi olacaktır. 
Bunun önüne geçmek için inisiyatif almaktan 
geri durmayız. Sayın Putin ile konuyu etraflıca 
konuşarak, bu insani hareketin devamını temin 
edeceğimize inanıyorum. Kendisinin de Batılı 
ülkelerden bazı beklentileri olduğunu biliyoruz. 
Bu konuda da Batılı ülkelerin harekete geçmesi 
gerekmektedir. Karadeniz Tahıl Girişimiyle dünya 
piyasalarına 33 milyondan fazla tahılın sevkini 
sağladık. Küresel salgının, ekonomik krizin 
ardından sonuçları çok daha ağır olacak küresel 
bir gıda krizinin önüne geçtik.

Sonuçları itibarıyla bu kadar hayati olan bir 
girişimin devam etmesi insanlığın hayrınadır. 
Diplomasinin tüm enstrümanlarını kullanacak, 
tüm gayretimizi bu meseleye yoğunlaştıracağız. 
Savaş ortamında insanlığa hizmet eden bir uzlaşı 

sağlandı ve bunun devam etmesi için elimizden 
geleni yapacağız. Türkiye’ye dönüşte Sayın 
Putin ile görüşmelerimi gerçekleştireceğim. 
Öncelikle telefon diplomasisini kullanacağız. 
Sayın Putin’in ağustos ayında planlanan 
ziyareti de gerçekleşirse bu hususları tüm 
ayrıntısıyla görüşeceğiz. İnanıyorum ki süreç 
uzamadan, Karadeniz Tahıl Girişiminin devamını 
sağlayacağız.

AKARYAKITTA ÖTV ARTIŞI, 
EMEKLİ MAAŞLARI...

Akaryakıtta Hazine ve Maliye Bakanlığımız 
vergi ile alakalı bir düzenleme yaptı. Özellikle 
ÖTV’nin maktu olmasından dolayı çok uzun 
zamandır enflasyon güncellemesi yapılmamıştı. 
Bu nedenle ÖTV’de böyle bir artışa gidildi. 

“FAHİŞ FİYAT ARTIŞLARINA GİDEN CEZASINI ÇEKECEK”
Yüksek kiralarla ilgili bir soru sormak istiyorum. Sektör temsilcileri, sadece İstanbul’da 100 bin âtıl konut olduğunu söylüyorlar 
tamamlanmamış, yarım kalmış. Bunlar sektöre kazandırılabilir mi? Boş duran evler de kira fiyatlarını etkiliyor. Bazı ülkeler boş 
duran evlerden yüksek vergi alıyor bilgisi var. Böyle bir şey olabilir mi Türkiye’de de?
Şimdi Bakanlığımızın konuyla ilgili çalışması var. Bu çalışmayla da bunların üzerine üzerine gideceğiz. Yani bunların yanına bu kar 
kalmayacak. Fahiş kira artışını ve konut fiyatlarını durdurmak için gerekirse ceza uygulamasına da gideceğiz.
Vatandaşlarımızı açgözlü bir avuç azınlığın kar hırsına kurban edemeyiz. Vatandaşımızın alım gücünü düşürmemek, enflasyona 
ezdirmemek için yaptığımız zamlara göz diken ev sahipleri bunun bedelini ödemek zorunda kalacak. Hangi konuda olursa olsun 
fahiş fiyat artışlarına giden, piyasanın dengesini bozan yaptığı davranışın cezasını çekecektir.
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YEREL SEÇİM ÇALIŞMALARI
Genel seçim sonrası siz tamamen icraata 
odaklı bir politika geliştirdiniz gerek 
içeride gerek dışarıda. Fakat muhalefete 
baktığımızda genel seçimler sonrası 
adeta bir kaos yaşanıyor. Özellikle 
CHP özelinde. Seçimi kaybetmenin 
getirdiği stresi yönetemiyorlar. İkincisi 
CHP tabanının da tepkisi var. Seçimi 
neden kaybettik sorusunun cevabını bir 
özeleştiri olarak değerlendiremediler. 
Muhalefetin bu durumu yerel seçimler 
için bir zafiyet mi? Sizin yerel seçimler 
için stratejiniz nedir? Daha genel seçim 
gecesi yerel seçimleri işaret etmiştiniz. 
Sizin için süreç başladı mı?
Bizim için süreç o akşam zaten başladı. 
Fakat biliyorsunuz biz büyük kongre 
ile işareti verdik. Şimdi Ekim başı gibi 
inşallah büyük bir kongre yapacağız. Bu 
kongre aslında yerel seçimlerin işaret 
fişeğidir. Büyük kongremizle birlikte 
mevcut yönetimimizde bir yenilenmeyi 
yapacağız. Bazı yerlerde adaylıklar sebebiyle 
boşalmalar olmuştu. Bu boşalmaların olduğu 
illerimizin de süratle bütün başkanlarını 
atadık. Gerek ana kademe gerek kadın 
kollarında bu atamalarımızı yaptık. Diğer 
taraftan çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bizim 
CHP gibi bir derdimiz, sıkıntımız yok. Biz şu 
anda Cumhur İttifakı olarak hedefe kilitlendik 
ve nerede, nasıl isimler bulacağız buna 
çalışıyoruz. Yerel seçimlerde sadece parti iş 
görmüyor, adaylar büyük önem arz ediyor. 
30 büyükşehir, 51 il ve ilçe belediyelerinde 
gayet güzel bir çalışma ve isabetli isimler 
bulmak suretiyle inşallah hazırlıklarımızı 
sürdüreceğiz. Teşkilatımız çalışıyor, bu 
çalışmalar üzerinden biz çalışmalarımızı 
zenginleştirerek devam ettiriyoruz. Kongre 
bu işin en önemli güç kaynağı olacak.

Özellikle 6 Şubat depremlerinin getirdiği yoğun 
mali yük, bu anlamda bütçenin ihtiyaçları 
kapsamında böyle bir düzenlemeye ihtiyaç 
duyduk. Tüm bunlara rağmen akaryakıt 
fiyatlarında Türkiye, Avrupa’nın en ucuz 
ülkelerinden biri. Akaryakıtta zaten bir otomatik 
fiyatlandırma mekanizması var. Dünyadaki 
fiyatlar çerçevesinde belirleniyor. ÖTV artışıyla 
yapılan da depremin etkileri, depremle 
mücadele ile alakalı Türkiye’nin ihtiyaçları 
kapsamında yapılmış bir vergi düzenlemesidir.

Emekliler noktasında da yıl sonu itibarıyla 
yeniden bir değerlendirme yapmamız söz 
konusu.

Memura, işçiye ve emekliye bütçe şartlarını 
zorlayarak yapabileceğimiz en iyi zammı yaptık. 
Kimseyi enflasyona ezdirmeyeceğimize dair söz 
verdik ve şu ana kadar da ezdirmedik. SSK ve 
BAĞ-KUR emeklilerimize enflasyon zammına 
ilave refah payı verilerek zam oranını yüzde 25’e 
yükselttik. Memur emeklilerine de aynı şekilde 
yüzde 25 oranında zam yapıldı. Enflasyonun 
üzerinde artışlar yapıldı. Biz memurumuza, 
çalışanımıza, emeklimize bu zamları 
yaparken, bazı fırsatçı, açgözlüler de adeta 
vatandaşın cebine elini uzatıyor. Bu fırsatçılara 
izin vermeyeceğiz. Ticaret Bakanlığımız, 
denetimlerini sıklaştırdı, cezai işlemleri artırıyoruz.

“AİLE VE GENÇLİK 
BANKASI’NIN KAYNAĞI 
GABAR PETROLÜ VE 
KARADENİZ DOĞAL GAZI 
OLACAK”

Gabar’daki petrol henüz halkın cebine 
girmeye başlamadı. Şu anda çıkarma 
safhasındayız. Ve inşallah bunu çıkarıp da 
devletin, hazinenin kasasına, kesesine girmeye 
başladığı andan itibaren Gabar petrolü de süratle 
inşallah vatandaşımıza yansıyacak. İnşallah en 
uygunu, ideali neyse biz onu vatandaşımıza 
yansıtırız.

Karadeniz’deki gaz rezervi Ağustos 
2020’de keşfedildi. Nisan 2023 itibarıyla Faz-1 

kapsamında planlanan 10 kuyu devreye alındı. 
Böylelikle de Karadeniz gazı sisteme dâhil oldu, 
evlerimizde kullanmaya başlandı. Nisan ayında 
konutlarda doğalgazı 1 ay bedava, 1 yıl boyunca 
da 25 metreküpe denk doğalgazı ücretsiz 
yaptıysak Gabar petrolü de sistemimize entegre 
edildiğinde vatandaşımıza bir yansıması mutlaka 
olacaktır. Keşfi yapılan petrolün sisteme girmesi, 
yakıt olarak kullanılması biraz zaman alacak.

Öte taraftan Aile ve Gençlik Bankası’nın 
kaynağı bu Gabar petrolü ve Karadeniz doğal 
gazı olacak. Bu konuda Norveç modelini 
önemsiyorum. Aile ve Gençlik Bankasını bunun 
için kuruyoruz. Orada belli bir rezervi tutacağız. 
Bu rezervden aileler, gençler istifade edecekler. 
Bu da vatandaşlarımıza başka bir yansıması 
olacaktır.

Gabar petrolünün ekonomiye olumlu 
yansıması 2024’te başlar. Şu anda günde 12-13 
bin varil üretiyoruz. İnşallah 100 bin varile çıkacak 
ve dolayısıyla Türkiye üretimini ikiye katlamış 
olacak, 2024’ün sonuna kadar. Esas itibarıyla 
devreye girme tarihi 2024 sonu diyebiliriz. 
Yaklaşık 100 kuyu açacağız. Şu anda Türkiye ve 
civar ülkelerdeki bütün sondaj makinalarını oraya 
yönlendiriyoruz. Dağlarda kilometrelerce yol 
yapılıyor. Çok hummalı bir çalışma var.
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15 TEMMUZ 
ŞEHİTLERİMİZİ 

UNUTMADIK

İstanbul Gençlik 
Kolları teşkilatımız, 
Üniversiteler 
birimimiz 
öncülüğünde 15 
Temmuz şehitlerimizi 
anma programı 
düzenledi. Ardından 
şehitlerimizin kabri 
ziyaret edildi.



 www.akpartiistanbul.com                 

 
AK GENÇLİK 41

15 Temmuz  hain darbe girişiminin 
7. yıl dönümünde İstanbul Gençlik 
Kollarımız, 15 Temmuz Şehitler 
Anıtı’nda “15 Temmuz Şehitlerimizi 

ve Kahramanlarımızı Anma Programı” 
gerçekleştirdi. 

 İstanbul Gençlik Kolları Başkanımız 
Muhammed Cem Çekerek, teşkilat üyelerimiz 
ve üniversite öğrencilerimizin katıldığı 
programda 15 Temmuz şehitleri adına 
Kur’an-ı Kerim ve dualar okundu. 

“15 TEMMUZ TÜRK 
MİLLETİNİN DEMOKRASİ 
DESTANIDIR”

Programda basın açıklaması yapan 
Başkanımız Çekerek, “15 Temmuz seçilmiş 
irade ve demokrasisine sahip çıkan Türk 
milletinin demokrasi destanıdır. 15 Temmuz 
günü Türkiye, Türkiye Devleti, milletiyle, 
devletiyle omuz omuza mücadele vermiş 
ve bu mücadelesiyle tüm dünyaya örnek 
olmuştur. 15 Temmuz 2016 günü, Türk 
istikbal ve istiklalini karartmak olan hain darbe 
girişimini Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan’ın önderliğinde mücadele 
eden aziz milletimizin inanç, cesaret ve dillere 
destan kararlılığıyla engelledik.

ŞEHİTLERİMİZİN KABRİNİ 
ZİYARET ETTİK
İzmir Milletvekilimiz ve Genel Merkez 
Gençlik Kolları Başkanımız Eyüp Kadir 
İnan, İl Gençlik Kolları Başkanımız 
Muhammed Cem Çekerek ve teşkilat 
üyelerimiz, 15 Temmuz hain darbe 
gecesi vatanımızı korumak için sokağa 
çıkan Halil Kantarcı’yı ve o tarihi 
gecede şehit düşen Türkiye Yüzyılı 
Kahramanlarımızın Çengelköy’deki 
kabirlerini ziyaret ederek dualar okudu.
Başkanımız İnan ve Başkanımız Çekerek, 
vatan uğruna şehit düşerek o karanlık 
geceyi destana çeviren kahramanlarımızı 
rahmet ve minnetle yad etti. 
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İstanbul Gençlik Kolları 
Başkanımız Muhammed Cem 
Çekerek ve Yürütme Kurulu 
üyelerimiz, İçişleri Bakanımız Sn. 

Ali Yerlikaya, Milli Eğitim Bakanımız Sn. Yusuf 
Tekin’i, Adalet Bakanımız Sn. Yılmaz Tunç’u, 
yeni görevleri dolayısıyla ziyaret etti.

Başkanımız Çekerek ve Yürütme Kurulu 
üyelerimiz Bakan ziyaretlerinin ardından 
Yurtdışı Türkler ve Akraba Toplulukları 
Başkanı Sn. Abdullah Eren’i ve Vakıflar Genel 
Müdürümüz Sn. Sinan Aksu’ya da yeni 
dönem için hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Ziyaretler kapsamında hatıra fotoğrafı 
çektirildi. 

İSTANBUL GENÇLİĞİ’NDEN 
ÖNEMLİ ZİYARETLER

İl Gençlik Kolları 
Başkanımız 
Muhammed 
Cem Çekerek ve 
Yürütme Kurulu 
üyelerimiz 
Cumhurbaşkanlığı 
yeni kabine 
üyelerini ziyaret 
etti.
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Yeni seçmen 
birimimizin Esenler’de 
gerçekleştirdiği gençlik 
buluşması programına 
Ankara Milletvekilimiz 
ve Genel Başkan 
Yardımcımız Zehra Nur 
Aydemir de katıldı.

Programda gençlere 
tecrübelerinden bahseden 
Aydemir, ardından çeşitli 
ikramlarda bulundu ve 

gençlerle bisiklet sürdü.
Buluşma sonrası Aydemir, Esenler 

Gençlik Merkezini ziyaret etti. Buradaki 
gençlerle langırt ve masa tenisi gibi 
etkinlikler gerçekleştirilen Aydemir 
gençlerle hatıra fotoğrafı da çektirdi.

Gençler, Aydemir ile verimli ve 
eğlenceli bir gün geçirdi.

GENÇLİK 
ESENLER’DE 
BULUŞTU
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Sarıyer Gençlik Kollarımız, ilçe binamızda gençlerle 
birlikte Satranç turnuvası düzenledi.

20 Temmuz Satranç günü dolayısıyla düzenlenen etkinlikte eğlenceli ve bir o 
kadar heyecan dolu anlar yaşandı.

Turnuva sonunda birinciye 750 TL değerinde kitap çeki, ikinciye 500 
lira değerinde kitap çeki, üçüncüye use 250 TL değerinde kitap çeki hediye 

edildi. Gençlerin hediyelerini Gençlik Kolları Başkanvekilimiz Yasin Akyıldız takdim etti. 
Hediye takdimi sırasında hatıra fotoğrafı da çektirildi.

SARIYER’DE 
DÜNYA SATRANÇ 
GÜNÜ KUTLANDI




